



တစ်ကမ္ဘာလုံးဆိုင်ရာ (ရောဘတ် အိတ်ချ် အန် ဟို) ROBERT H. N. HO မိသားစု ဖောင်ဒေးရှင်း ဗုဒ္ဓဘာသာလေ့လာရေး ၂၀၂၃-၂၀၂၄ ပညာသင်ဆုနှင့် ထောက်ပံ့ကြေး ယှဉ်ပြိုင်ပွဲများ

အမေရိကန်ပညာတတ်လူမှုအဖွဲ့အစည်းများကောင်စီ (ACLS) သည် ROBERT H. N. HO မိသားစုဖောင်ဒေးရှင်း ဗုဒ္ဓဘာသာလေ့လာရေးအစီအစဉ် ၂၀၂၃-၂၀၂၄ ယှဉ်ပြိုင်ပွဲများအတွက် လျှောက်လွှာများ ဖိတ်ခေါ်နေပါသည်။ ဤဖောင်ဒေးရှင်းနှင့် ပူးပေါင်း၍ ACLS သည် ပညာအရည်အသွေးနှင့် လူမှုအဖွဲ့အစည်းတွင် ဗုဒ္ဓဘာသာအတွေးအခေါ်နားလည်မှုနှင့် အနက်အဓိပ္ပာယ်ကောက်ယူမှုတို့ကို တိုးချဲ့ပြီး၊ အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ ဗုဒ္ဓဘာသာပညာရှင်များကွန်ရက်ကို ခိုင်မာစေကာ ဗုဒ္ဓဘာသာဓလေ့ထုံးစံများအပေါ် အသိပညာသစ်များနှင့်သုတေသနကို ပိုမိုမြင်သာစေသောအလုပ်ကို ပံ့ပိုးသည့် ပညာသင်ဆုနှင့် ထောက်ပံ့ကြေးများ ချီးမြှင့်ပါသည်။

ဤသည်တို့သည် တစ်ကမ္ဘာလုံးဆိုင်ရာယှဉ်ပြိုင်ပွဲများဖြစ်သည်။ ကမ္ဘာမည်သည့်နေရာမဆိုရှိ ဗုဒ္ဓဘာသာဓလေ့ထုံးစံများ၏ မည်သည့်ရှုထောင့်မဆိုကို လေ့လာနေသောပညာရှင်အားလုံးထံမှ လျှောက်လွှာများကို ကြိုဆိုပါသည်။ အဆိုပြုသည့် အလုပ်၏တည်နေရာ သို့မဟုတ် လျှောက်ထားသူ၏နိုင်ငံသားနှင့်ပတ်သက်၍ ကန့်သတ်ချက်များ မရှိပါ။

ACLS သည် အာရှရှိ တက္ကသိုလ်များ၊ ဘုန်းတော်ကြီးကျောင်းများနှင့် ဆက်စပ်နေသော ပညာရှင်များကို လျှောက်လွှာ တင်ရန် အထူးအားပေးတိုက်တွန်းပါသည်။

လျှောက်လွှာများကို အင်္ဂလိပ်ဘာသာဖြင့်တင်သွင်းရမည်ဖြစ်သော်လည်း သုတေသနနောက်ဆုံးပိတ်ရေးသားချက်များမှာ မည်သည့်ဘာသာစကားမဆိုဖြင့် ဖြစ်နိုင်ပါသည်။ အဆိုပြုသည့်အလုပ်သည် လူမှုဘာသာရပ်များနှင့် အနက်အဓိပ္ပာယ်ကောက်ယူသည့် လူမှုရေးသိပ္ပံဘာသာရပ်များ ၌ ဖြစ်ရပါမည်။

အောက်ပါပြိုင်ပွဲများအတွက်နောက်ဆုံးရက်မှာ ၂၀၂၃ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာလ ၃၀ ရက် အရှေ့ပိုင်းစံတော်ချိန် ည ၉ နာရီ ဖြစ်သည်-

- ဗုဒ္ဓဘာသာလေ့လာရေးတွင် ပါရဂူစာတမ်းပြုစုရန် ပညာသင်ဆုများ
- ဗုဒ္ဓဘာသာလေ့လာရေးတွင် အစောပိုင်းအသက်မွေးဝမ်းကြောင်း ပညာသင်ဆုများ
- ဗုဒ္ဓဘာသာလေ့လာရေးတွင် ဘာသာပြန်ထောက်ပံ့ကြေးများ

အောက်ပါပြိုင်ပွဲများအတွက်နောက်ဆုံးရက်မှာ ၂၀၂၄ ခုနှစ် ဇန်နဝါရီလ ၁၈ ရက် အရှေ့ပိုင်းစံတော်ချိန် ည ၉ နာရီ ဖြစ်သည်-

- ဗုဒ္ဓဘာသာဆိုင်ရာ ပြည်သူ့ပညာတော်သင်များ
- ဗုဒ္ဓဘာသာလေ့လာရေး ပါမောက္ခရာထူးသစ်များ

ဤအစီအစဉ်အကြောင်းနှင့် ရရှိနိုင်သည့်ထောက်ပံ့ကြေးများအကြောင်း အထွေထွေအချက်အလက်များကို ဖတ်ရှုရန်- <https://www.acls.org/programs/robert-h-n-ho-family-foundation-in-buddhist-studies/>

မေးလေ့မေးထရှိသည့် မေးခွန်းများကို ဖတ်ရှုရန်- <https://www.acls.org/faqs/faq-the-robert-h-n-ho-family-foundation-program-in-buddhist-studies/>